

FMI research & development

FMI automation systems

FMI controls systems

**FMI competence**

FMI services

FMI retrofit

FMI trade

## Schrottklappe

### Scrap flaps



#### **Vollautomatisch**

Fully automatic

#### **Optimierter Öffnungswinkel**

Optimized beam width

#### **Maximaler Sicherheits-Standard**

Maximum of safety-standard

## Schrottklappe Scrap flaps



### Vollautomatischer Verschluss

Alle Schrottklappen werden mit automatischen Funktionen zum Öffnen und Schliessen ausgerüstet.

### Fully automatic closing

All scrap flaps will be equipped with automatic functions of closing and opening.



### Störungsfrei

Durch das perfekt aufeinander abgestimmte Zusammenspiel der mechanischen Komponenten garantieren wir eine absolut störungsfreie Produktion.

### Failure-free

Because of the perfect interaction of mechanical components, we are able to give a guaranty for absolut break-down-free production.



### Flexibilität

Durch die kompakte Mechanik sind die Entsorgungsklappen an fast allen Maschinentypen implementierbar.

### Flexibility

Because of the compact mechanical design, the scrap flaps are able to be implemented in nearly all machine-types.



### Optimaler Öffnungswinkel

Die Öffnungswinkel werden anlagenspezifisch ausgelegt und mit dem Produktionsablauf optimiert.

### Optimized beam width

The beam width will be constructed system-depende and will be optimized while production.

### FMI competence Produkte - hochwertig und sicher!

Alle Arbeiten werden selbstverständlich entsprechend den bei Ihnen geltenden Sicherheitsrichtlinien vorgenommen. Wir liefern innovative Produkte mit exzellenter Qualität bei hoher Zuverlässigkeit in der Auftragsabwicklung und einem ausgezeichneten Dienstleistungsniveau.

> Ihr Kontakt bei FMI systems: [competence@FMI-systems.com](mailto:competence@FMI-systems.com)

### FMI competence products - first-class and safe!

All works will performed according to your safety directives naturally. We deliver innovative products of first-class quality with high reliability of order-development and an excellent service standard.

> Your direct contact: [competence@FMI-systems.com](mailto:competence@FMI-systems.com)